
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-22-594901 

Zaaknummer Z-21-180419 

Naam raadslid T. Berlijn 

Fractie Hart voor Medemblik 

Onderwerp Raadsvragen HvM Mogelijk statushouders Zwaagdijk-West? 

Datum waarop de vraag is gesteld 5 oktober 2022 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Eerder heeft Hart voor Medemblik raadsvragen gesteld over huisvesting asielzoekers en 

statushouders Rijks- en Provinciaal (Z-21-180419). De provincie Noord-Holland voert een 

haalbaarheidsstudie uit voor de huisvesting van statushouders op de locatie in Zwaagdijk-West. 

Inwoners worden niet op de hoogte gehouden over de ontwikkelingen terwijl zij wel allerlei 

activiteiten en werkzaamheden zien rondom het terrein waar een haalbaarheidsstudie wordt 

gedaan. Dit zorgt voor onrust onder de inwoners van Zwaagdijk-West. Het is belangrijk dat inwoners 

op de hoogte worden gehouden van ontwikkelingen rondom Balkweiterhoek 76 en 76A. Hart voor 

Medemblik wil graag het volgende weten: 

 

1.  Graag ontvangen wij een tijdlijn van de stappen die zijn genomen door de provincie en 

gemeente bij de casus de Balkweiterhoek 76 en 76A. 

antwoord   

2. Zijn de vergunning (sloop, asbest etc.) bekendgemaakt via de officiële kanalen?  

a. Hebben de inwoners op dit moment nog de mogelijkheid om bezwaar aan te tekenen? 

Antwoord  

3. In welke fase verkeren de plannen? 

Antwoord  

4. Klopt het dat deze momenteel officieel nog steeds in de fase van een 

haalbaarheidsstudie hebben? Zo nee, welke fase dan wel? 



 

 

Antwoord  

5. Wanneer is de haalbaarheidstoets afgerond? 

Antwoord  

6. Kunt u de toezegging doen dat u de inwoners en de gemeenteraad proactief informeert 

over de uitkomsten van de haalbaarheidstoets alvorens verdere besluiten door de 

provincie en/of het college worden genomen? 

Antwoord  

7. Is de gemeente volledig op de hoogte van iedere stap die door die provincie wordt gezet 

in deze concrete casus? Graag een toelichting. 

Antwoord  

8. Wat is er de reden van dat op het terrein in kwestie inmiddels werkzaamheden worden 

verricht, namelijk het verwijderen van een kas? 

Antwoord  

9. Sluit u uit dat er werkzaamheden worden verricht ten behoeve van opvang voor 

statushouders? 

Antwoord  

10. Is uw oordeel dat het College van Gedeputeerde Staten van Noord-Holland, de eerder 

uitgevoerde werkzaamheden op het genoemde perceel en de beantwoorde schriftelijke 

Statenvragen (2022-79) in ogenschouw nemend, voldoet aan alle bepalingen in artikel 

167 van de Provinciewet? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord  

 

 


